

## S-600 SNOW MACHINE 雪花机

专业特效器材, 喷射力强劲, 能喷射出漫天均匀的雪花, 适用于: 家庭派对、中、小型演出、DISCO、SHOW吧!  
600W snow machine snowflakes powerful and well-distributed snow It's suitable for the family party, middle show, DISCO and the show bar.



S-600 SNOW MACHINE		(D-063)
VOLTAGE 电压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~250V 50Hz	
POWER 功率:	600W	
CONTAINER VOLUME 油桶容量:	1.0L	
AREA OF COVERAGE 覆盖范围:	30 m²	
SIZE(MM) 尺寸:	410X250X225mm (L×W×H)	
WEIGHT(KG) 重量:	4.5kg	



D-063

## LED-SNOW MACHINE LED 雪花机

产品不断升级是惠浦研发团队的使命担当, 经过漫长的试验, 今天终于推出革命性的产品, LED雪花机, 以后喷出来的雪花不再单单是白色而是彩色了, 改善的油泵设计, 不会因为长时间不使用而使到油泵卡死, 带遥控器, 遥控器调大小, 遥控器换色, 定时定量, DMX512, 防震油箱等等, 全功能机型, 更加惊讶的是价钱实际, 还带彩色包装。

D-035A 1500W LED snow machine is our R&D team have invented after a long time experiment. Snowflake not only white color but full of color. Improved oil pump avoid jam after long time using. It has the functions of remote adjusting of speed and color change, timing quantitative, and DMX 512 control. Anti-leak oil tank etc. Competitive price and gift box package.

## LED-SNOW MACHINE (D-035A)

VOLTAGE 电压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率:	1500W
CONTAINER VOLUME 油桶容量:	5.0L
LED 灯:	RGB-LED-12 PCS (10W)
AREA OF COVERAGE 覆盖范围:	100 m²
SIZE(MM) 尺寸:	620X260X270mm (L×W×H)
WEIGHT(KG) 重量:	19.5kg



独特的防漏油箱设计



Mode 1



Mode 2



Mode 3



Mode 4



Mode 5



## SUPER SNOWFLAKE MACHINE

## 超级雪花机

超级雪花机是我公司09年又一力作, 在原有的雪花机基础上进行升级改造, 手工精细, 使得雪花吹得更远更大, 雪花可调大小. 犹如置身在暴风雪之中. 可应用在电影拍摄, 歌剧院, 大型演唱会.

The super snowflake machine is our company a big invention in 2009, Super big power can snowflake father and bigger. As if you are in a big snowstorm. Apply in film, theater and concert.

## SUPER SNOWFLAKE MACHINE (D-066)

VOLTAGE 电压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率:	2000W
CONTAINER VOLUME 油桶容量:	10 KL
AREA OF COVERAGE 覆盖范围:	200 m²
SIZE(MM) 尺寸:	770X750X1100mm (L×W×H)
WEIGHT(KG) 重量:	35 Kg



D-066

## HANGING FOAM MACHINE 悬挂式泡沫机

本公司凭着技术为先, 创新为本的理念在今年又再开发悬挂式泡沫机, 此款机喷出来的泡沫可代替干冰出来的效果, 更可形成雪崩雪景, 雪山效果等, 广泛用于舞台做景, 大型演唱会, 迪士高疯狂派对.

Hang foam machine can create snowslide and snowstorm and snow mount scene widely used in stage, concert and foam party.

## HANGING FOAM MACHINE (D-036)

VOLTAGE 电压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率:	1200W
Foam Volume 泡沫量:	10-13 (m³/min)
Oil Consumption 耗油量:	30 (KL/min)
SIZE(MM) 尺寸:	850X850X1300mm (L×W×H)
WEIGHT(KG) 重量:	40kg



泡沫浓缩泡沫油  
Super concentrated foam oil

D-037

D-036

## SUPER FOAM INJECTION MACHINE 喷射式泡沫机

超级喷射式泡沫机, 是我司今年研发的最新产品. 根据现场使用环境不同, 改善了风机的结构, 外观霸气, 风力更为合理, 能有效地将机器产生的泡沫送至更远的位置. 此机器更适用于户外场所及大型泡沫派对使用.

Super jet foam machine is our newest foam machine for foam party. We improve the fan structure, outlook like a giant to blow foam farther and bigger. Suitable for outdoor super foam party.

## JET TYPE FOAM MACHINE (D-091)

VOLTAGE 电压:	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功率:	1800W
FOAM VOLUME 泡沫量:	20 (m³/min)
Oil Consumption 耗油量:	40 (L/min)
Range 射程:	10 - 12 m
SIZE(MM) 尺寸:	1740X690X1280mm (L×W×H)
WEIGHT(KG) 重量:	115 Kg



泡沫浓缩泡沫油  
Super concentrated foam oil

D-091



## 大型泡泡机 LARGE-SIZED HUBBLE-BUBBLE MACHINE

D-022

进口风机，噪音低，风量高，高精度步进马达，吹出泡泡大，覆盖面广，再经过塑胶双轮的高速运转，能产生大量彩色缤纷的泡泡，适用于大型舞台及大型演出场所带遥控装置。

Imported air blower, low noise, high blast volume, high-precision motor to blow big bubble and cover widely. Working in high speed double plastic bubble circle, it can create a lot of colorful bubble. Machine with remote control suit for all kind of large stage and performance.



### LARGE-SIZED HUBBLE-BUBBLE MACHINE (D-022)

VOLTAGE	电压	: AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
DURATION	持续时间	: 90 min
CONTAINER VOLUME	水桶容量	: 3.0L
AREA OF COVERAGE	覆盖范围	: 500 m <sup>2</sup>
SIZE(MM)	尺寸	: 560×420×480mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量	: 12kg

## 小型泡泡机 SMALL-SIZED HUBBLE-BUBBLE MACHINE

D-023

小型泡泡机能产生大量泡泡漫天飞舞，在灯光照射下制造出五彩缤纷的梦幻世界。

The small-sized Hubble-Bubble Machine can produce large quantity of Bubbles into the air, creating a fairy world under lightings.



### SMALL-SIZED HUBBLE-BUBBLE MACHINE (D-023)

VOLTAGE	电压	: AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
DURATION	持续时间	: 30 min
CONTAINER VOLUME	水桶容量	: 0.75L
AREA OF COVERAGE	覆盖范围	: 100 m <sup>2</sup>
SIZE(MM)	尺寸	: 300×200×230mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量	: 3.2kg

## 大波波泡泡机 GRAND-POPO BUBBLE MACHINE

D-077

毫无疑问这款机型制造的大体积泡泡，配合舞台灯光效果更能营造出梦幻般的舞台效果。

The grand-popo bubble machine can produce large quantity of Bubbles into the air, creating a fairy world under lightings.



### GRAND-POPO-BUBBLE MACHINE (D-077)

VOLTAGE	电压	: AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
DURATION	泡沫尺寸	: 10 - 15cm
CONTAINER VOLUME	水桶容量	: 0.75L
SIZE(MM)	尺寸	: 300×200×300mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量	: 2.0kg



## FOG-BUBBLE MACHINE 烟泡机

此机是烟机和泡泡机结合为一体的机型，同时开启会产生大量的含烟泡泡，泡泡破了烟会慢慢飘走形成一个童话般的仙境，请使用本司专用快散烟油 (D-059A) 效果更佳，此机最适合各类婚庆，演出，酒吧等等。

This machine is combined by fog machine and bubble machine, which can make large amount of fog & bubble and produce an amazing effect in the air, it will be much more perfect to use appropriate fast disappeared fog liquid (D-059B), it's suitable for wedding, event and nightclub etc.



D-046

烟泡机专用烟油

D-059B



D-023A

### FOG-BIBBLE MACHINE (D-023A)

VOLTAGE	电压	: AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER	功率	: 800W
CONTROL	控制	: DMV-512 遥控 定时定温 (DMV-512 Remote control/temperature adjusted)
CAPACITY OF OIL TANK	燃油瓶容量	: 1.5 KL
BUBBLE CAPACITY	泡泡瓶容量	: 1.0 KL
RE-HEATING TIME	预热时间	: 6 min
SIZE(MM)	尺寸	: 650×260×400mm (L×W×H)
WEIGHT(KG)	重量	: 10 Kg

